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درمکتب امام

غرببرایماتحفهنمیآورد
شما گمان نكنيد كه از غرب براى ما يك تحفه اى مى آورند. شما گمان نكنيد كه 

از غرب براى ما چيزى مى آورند كه ما را مترقى كنند، ترقى به ما بدهند. غرب تا ما 

را در سطح پايين نگه ندارد، نمى تواند از ما استفاده كند.

صحیفهامام؛ج13؛ص371|جماران؛28آبان1359

رئیسقوهقضائیهصبحدیروزباحضورسرزدهدرمجتمعقضاییعدالت
ازنزدیکدرجریانروندرسیدگیبهپروندههاقرارگرفت.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، آیت الله سید ابراهیم رئیسی در این بازدید 
با حضور در شعب مختلف مجتمع عدالت با قضات و کارکنان گفت وگو کرد و از 

نزدیک در جریان مسائل و نظر مراجعان قرار گرفت.
در پایان این بازدید رئیس دســتگاه قضا با حضور در دفتر سرپرست مجتمع 
عدالت با تقدیر از قضات و کارکنانی که در ساعات ابتدایی صبح در محل کار خود 
حاضر می شــوند، از افرادی هم که با تاخیر خود سبب معطلی مراجعه کنندگان 

می شوند، گلایه کرد.
وی با اشــاره به نکات مثبت سامانه ثنا و تاکید بر رفع نقاط ضعف آن اظهار 
داشت: به برخی از مجتمع های دیگر که رفتم آنها هم مشکلاتی در زمینه سامانه 
ثنا دارند و مشکلات منحصر به این مجتمع نیست، لازم است سرپرست مجتمع 
این موضوع را از مســئولان ذی ربط پیگیری کند تا نقایص برطرف شود و مردم 

دچار مشکل نشوند.

معاوناولقوهقضائیهگفت:بایدباآسیبشناسیوبهکارگیریخرد
جمعیراهکارهاییرابرایارتقاوتعالیکار،شناساییکنیم.

به گزارش میزان، حجت الاســلام غلامحسین محسنی اژه ای در گردهمایی 
سراسری کارشناسان رسمی دادگستری مرکز وکلا، کارشناسان رسمی و مشاوران 
خانواده گفت: طبق آمار بیش از ۳۰۰ هزار کارشناسی در سال ۹۷ داشته ایم، آیا ما 

به این میزان کارشناسی در یک سال خودمان رضایت داریم یا خیر.
اژه ای ادامه داد: یک ملک حدود 6۰۰ میلیارد تومان کارشناسی می شود که 
در ادامه نســبت به آن اعتراض می شــود و قیمت در یک فاصله کم و بدون هیچ 
اتفاق خاصی ۱6۰۰ میلیارد تومان ارزیابی می شــود، ســوال اینجاست کدامیک 

درست است اولی یا دومی؟
وی با تشــریح مورد دیگری از تفاوت در انجام کارشناسی، افزود: ساختمانی 
در غرب تهران گودبرداری شــده و اقداماتی برای پیشگیری از تخریب جوانب به 
کار گرفته و جوابی گرفته شده، همه چیز هم قابل رویت است. این مورد در یک 
فاصله کوتاه ۲۹۵ میلیارد تومان تا ۸ هزار میلیارد تومان کارشناسی شده و همه 
این افراد از کسانی هستند که گذشته و تجربه و یقینا برای ارزیابی مبانی دارند، 
امــا برخی از این قیمت ها در یک هفته انجام شــده کــه نه اتفاق خاصی افتاده، 
 نه جنگ و صلحی شــده، نه نوســان آنچنانی پیدا کرده و نه برای مجوز اتفاقی 

افتاده است.
معاون اول قوه قضاییه اظهار داشت: من هیچ گاه به کارشناسان مرکز و کانون 
وکلا به دو چشم نگاه نکردم در خصوص وکلا نیز همین طور. اگر دستگاه قضایی 
حرمت وکالت، وکیل، کارشناسی و کارشناس را رعایت نکند به خود دستگاه قضایی 
لطمه می خورد و اگر وکیل و کارشناس نیز حرمت دستگاه قضایی را رعایت نکنند 

علاوه بر دستگاه قضایی به خودشان نیز لطمه وارد می شود.

شهرداریزدبااشارهبهافزایشحجمگردشگریدراینشهرپساز
ثبتجهانی،اظهارداشت:امیدواریمتا10سالآیندهوضعیتمعیشت

مردمیزدبهبودیابدوفقرریشهکنشود.
به گزارش کیهان، جمال الدین عزیزی در نشست خبری دومین سالگرد ثبت 
جهانی شهر یزد که در محل سازمان میراث فرهنگی و گردشگری در تهران برگزار 
شد، گفت: با توجه به ثبت جهانی این شهر و هدف گذاری برای توسعه گردشگری تا 
چند سال آینده، در شهر یزد سیستم مدیریت واحد شهری مورد توجه سازمان ها 
قرار گرفته است و انتظار می رود تا ۱۰ سال آینده شاهد افزایش تعداد گردشگران 
باشیم و به تبع آن وضعیت معیشت مردم یزد نیز بهبود یابد و فقر ریشه کن شود. 
عزیــزی با بیان اینکه در عرصه بافت هــای تاریخی نیز کارهای خوبی انجام 
دادیم، اظهارداشت: در حوزه شهر تاریخی یزد به جای »توسعه محوری«، »حفاظت 
محوری« را مدنظر قرار دادیم و از این رو بسیاری از کارهایی که در شهرهای دیگر 
تاریخی کشور انجام شده است را انجام ندادیم و به همین دلیل هم توانستیم یزد 

را در فهرست میراث جهانی یونسکو ثبت کنیم.
همچنین مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان یزد نیز 
در این نشســت با  اشاره به آ نکه واردشدن این شهر به شبکه هوشمند شهرهای 
جهانی، افزایش حجم سرمایه گذاری و افزایش تعداد گردشگران ورودی از ۹۳۰۰ 
نفر به ۱۳۰ هزار نفر از جمله دســتاوردهای جهانی شــدن شهر یزد است، اظهار 
داشت: فعالیت های اجرایی و عمرانی که از دو سال پیش برای ثبت جهانی شهر 
 یزد آغاز شــده بود، متأســفانه بعد از ثبت شتاب کمتری به خود گرفت که باید 

اصلاح شود.
مصطفی فاطمی در پاسخ به سؤال خبرنگار کیهان مبنی بر نحوه فراهم کردن 
زیر ساخت ها برای اسکان گردشگران داخلی با قیمت و شرایط مناسب نیز، اظهار 
داشت: همه استان های کشور در این زمینه دچار مشکل هستند چراکه مردم در ایام 
خاص غالباً بدون در نظر گرفتن شرایط اقامتی خود اقدام به سفر می کنند و باید در 
این زمینه برنامه ریزی شود که مشکلات کمتر شود، هرچند در شهر یزد با ایجاد دو 
کمپ ساماندهی شده در دو پارک بزرگ تا حدی در راستای رفع این مشکل قدم 
برداشته ایم، امیدواریم در آینده به کمک شهرداری مشکلات اقامتی را کمتر کنیم.

فرماندهسپاهپاسدارانانقلاباسلامی
گفت:درنقطهفشارحداکثریقرارگرفتهایم
امادشــمنبیشازاینتــواننداردودر
تهدیداتشبهاشباعرسیدهولیبااینهمه
تهدیدهایاومتوقفنمیشود.درعینحال
جمهوریاسلامیایراننیزدرطول۴0سال
اخیررشــدکردهوحقیقتنظامجمهوری
اسلامیبرایدشمنانپذیرفتهشدهاست.

سرلشکر حســین سلامی دیروز در همایش 
ســالانه فرماندهان نیروی زمینی سپاه در مشهد 
افزود: راهبردهای دشمن در برابر نظام جمهوری 
اســلامی ایران تغییر نموده بطوری که جنگ را 
همزمان در همه میدان ها فعال کرده و همه قدرت 
خود را در عرصه های نظامی، اقتصادی، اجتماعی 
و فرهنگی برای مقابله با نظام جمهوری اسلامی 

ایران بکار گرفته است.
وی ادامه داد: با این وجود تهدید دشمن برای 
ما موهبت اســت و هر چه این تهدیدات بزرگ تر 
باشد سودمندتر است. تا با قدرت های جهانی دست 
و پنجه نرم نکنیم جهانی نمی شویم. هر چه زمان 
می گذرد تهدیدات دشمن شکل جدیتر به خود 
می گیرد، فضای منازعه شــدیدتر و دشمن به ما 

نزدیکتر می شود.
فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: 
در چنین شرایطی مقابله به فرسایش کشیده است 
اما فرسودگی دشمن بیش از ما است چون دارای 

گسترش بیش از حد می باشد و قدرت جایگزینی 
نیروی انســانی ندارد. انگیزه و آرمان هم ندارد و 
ما می توانیــم در یک بازه طولانی از زمان بر آنها 

غلبه کنیم.
آمادگینظامی

برایپیشگیریازجنگاست
فرمانده نیروی زمینی سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی گفت: آمادگی ما برای جنگ نیست بلکه 

برای پیشگیری از جنگ است.
سرتیپ محمد پاکپور در این همایش افزود: 
دشمن به دنبال نابودی و سلب قدرت بازدارندگی 
ایران است. دشمن در تلاش است مردم را از نظام 
جمهوری اســلامی جدا، پیوستگی ما را با جبهه 
مقاومت قطع کرده و قدرت موشــکی ایران را از 

بین ببرد.
وی ادامه داد: اگر دشمن احساس کند سست 
هســتیم در طمع حمله قرار می گیرد. واحدهای 
پهپادی نیروی زمینی ســپاه آمــاده ورود در هر 
میدانی هســتند و همین آمادگی نیروی نظامی 

عامل بازدارنده مهمی به شمار می آید.
فرمانده نیروی زمینی سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی همچنین گفت: در وقایع سیاسی جامعه 
برخی بر مذاکره تاکید داشــته و برخی به دنبال 
مقاومت فعال بوده اند. شــرایط پیش آمده نشان 
داد گروه نخســت حرفی برای گفتن نداشتند و 
عقب نشینی ما، پیشروی دشمن را به دنبال دارد. 
این »مقاومت فعال« اســت که باعث شد هیمنه 
آمریکا شکســته و روح امیــد و اعتماد در مردم 

ایجاد شود.
وی افزود: ساقط کردن پهپاد متجاوز جاسوسی 
آمریکا در آب های سرزمینی و پیش گرفتن مقاومت 

فعال مؤلفه های محیطی ما را بهتر کرد.
پاکپور در ادامه بر هوشمندی، آینده نگری و 
دشمن شناسی رهبر معظم انقلاب اسلامی تاکید 
نمود و بیان کرد: اینکه رهبری فرمودند که مذاکره 
تحت این شرایط تسلیم است. دشمن قطعاً ما را رها 
نمی کند و به دنبال راهکارهای جدید است. امام 
خمینی)ره( هم فرمودند آمریکایی ها هیچوقت با ما 
سر سازش نخواهند داشت. دشمن می خواهد بدون 
جنگ و از طریق فشار اقتصادی و معیشتی ما را 
تسلیم کند. فشار دشمن بر ایران اسلامی همچنان 
ادامه خواهد داشت و تحریم ها را بر نمی دارند لذا 
باید تحریم را بی اثر کنیم. تاکنون نیز هجمه های 
دشــمن را سد کرده ایم. باید به دنبال این باشیم 

که دشمن در خاکریز دفاع بیفتد.
فرمانده نیروی زمینی سپاه در ادامه همچنین 
گفت: توجه به آموزش های متناسب با صحنه های 
عملیاتی و ارتقای توان رزمی »گردان های مردم 
پایه« باید بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد زیرا 
آمادگی تاکتیکی، تکنیکی و مهارتی با استمرار و 
تمرین بدست می آید. اشراف اطلاعاتی همه جانبه 
خود را نیز در همه صحنه ها همچنان باید بالا ببریم. 
وقتی اشراف اطلاعاتی بالا باشد در برخورد و انهدام 
تهدید و اقدام دشمن موفق و قاطع عمل می کنیم.

وزیربهداشتگفت:انتظارداشتیمکهدرطرحبسیجملی
کنترلفشــارخون،حداقلدومیلیونبیمارجدیدمبتلابه
پرفشــاریخوندرکشورشناساییشوندکهدراینطرحدو

میلیونو۶00هزاربیمارجدیدشناساییشدند.
به گزارش وزارت بهداشــت، ســعید نمکی با حضــور در برنامه 
گفت وگوی ویژه خبری شبکه دو، با اشاره به اینکه برخی تولیدات داخلی 
دارویی و تجهیزات پزشکی پاسخگوی نیاز کشور نبود از این رو واردات 
صورت می گرفت، گفت: برخی بیماران به مصرف داروهای برند عادت 
کرده بودند، به همین دلیل با شــیب ملایم داروهای داخلی جایگزین 

این داروها شد تا ناگهان به بازار شوک وارد نشود.
کمبودیدرحوزهداروهایاساسیوحیاتینداریم

نمکی اظهار داشــت: علی رغم فشارهای اقتصادی و تحریم های 
ظالمانه، اما هیچ کمبودی در حوزه داروهای اساســی و حیاتی نداریم. 
همچنین ورود داروهای تک نســخه  ای و تجویز آنها نیز درحال حاضر 
ممنوع است؛ چراکه برخی از این داروها مرتبط با بیماران خاص بوده 

 و وارد کتاب دارویی کشــور نشده است و به عنوان داروی مؤثر آنها را 
نپذیرفته ایم.

طلب8هزارمیلیاردیوزارتبهداشتازتامیناجتماعی
وی ادامــه داد: تــا یک هفته پیــش، ۱۰ هزار میلیــارد تومان 
از ســازمان تامین اجتماعی طلب داشــتیم که ســه هــزار میلیارد 
تومــان آن پرداخت شــد و با در نظــر گرفتن خدمــات جدید ارائه 
 شــده، ۸ هزار میلیــارد تومــان از این ســازمان بیمه گــر، مطالبه 
داریم.به گفته وزیر بهداشــت، بیمه سلامت با وجود اضافه شدن ۴۰۰ 
درصدی بودجه نســبت به سال ۹۱، برای پرداختی به مراکز درمانی و 
داروخانه ها با مشکلاتی روبرو بود که افزایش فاصله پرداختی این بیمه 

موجب ایجاد مشکلات نقدینگی در دانشگاه های علوم پزشکی شد.
تعرفهویزیتهارافقط8درصداضافهکردیم

نمکی گفت: هشت درصد افزایش تعرفه برای ویزیت جوابگوی تورم 
بخش پزشــکی نیست، اما تعرفه ویزیت ها را فقط هشت درصد اضافه 
کردیم. این امر نمایشی نیست و همکاران ما با همکاری نظام پزشکی و 

انجمن های پزشکی به تمامی تخلفات رسیدگی می  کنند.
اضافهشدن18هزارپرستارتاسال99

وی افزود: در حال دریافت مطالبات خودمان از سازمان های بیمه گر 
هستیم تا فاصله پرداختی به پرستاران را کاهش دهیم و مجوز استخدام 
۲۰ هزار نفر در وزارت بهداشت اتخاذ شده که حداقل ۱۷ تا ۱۸ هزار نفر از 
آنها، نیروی پرستاری هستند که در سال ۹۸ و ۹۹ به کار گرفته می شوند.  

طرحبسیجملیکنترلفشارخون
وزیر بهداشت در خصوص بسیج ملی کنترل فشارخون با بیان اینکه 
۳۰ درصد از جمعیت ۳۰ تا ۷۰ ســال کشور مبتلا به پرفشاری خون 
هستند، گفت: در این بسیج ملی جمعیت هدف ما ۵۰ درصد از افراد 
۳۰ تا ۷۰ ســال کشور معادل ۲۰ میلیون نفر بود. در طرح بسیج ملی 
کنترل فشــارخون، با ۴۰ هزار پایگاه و مشارکت دستگاه های مختلف، 
فشارخون ۳۰ میلیون و ۵۰۰ هزار نفر ثبت شد، انتظار داشتیم که حداقل 
دو میلیون بیمار جدید مبتلا به پرفشاری خون در کشور شناسایی شوند 

که در این طرح دو میلیون و 6۰۰ هزار بیمار جدید شناسایی شدند.

عضوشورایشهرتهرانباانتقادازنحوهگزارشدهیمعاون
شهرداربهشورایشهر،گفت:افزایشهزینههایزندگیشهری
وپولیادارهکردنشــهرباعثتبعیدتهیدستانبهخارجشهر

شدهاست.
به گزارش تسنیم، احمد مسجدجامعی در جلسه دیروز شورای شهر 
تهران با انتقاد از نحوه ارائه گزارش معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری 
تهران درباره »کاهش ترافیک و آلودگی هوا در محدوده های مرکزی شهر 
تهران در سال ۱۳۹۸« اظهار داشت: این چه گزارش و چه شورایی ست که 
گزارشی بدون ارسال به کارشناسان، اعضا و کمیسیون های شورا، یک باره 

در صحن آن هم با تعدادی اسلاید ارائه می شود؟
مســجدجامعی با بیــان اینکه ارائه ایــن گزارش اگرچــه لازم بود 
ولی اشــکالی جدی بر آن وارد اســت، گفت: از هیئت رئیســه می خواهم 

 دســت کم دو ســه بــرگ خلاصــه گــزارش به مــا و کمیســیون ها 
بدهند. 

وی افزود: نمی توان قبول کرد که گزارشــی در صحن خوانده شود اما 
نه اعضا، نه کمیسیون و نه کارشناسان هیچ اطلاعی از آن نداشته و ندانند 

و قبلا نخوانده باشند.
شعارهایشهرداریباعملکردشتناقضدارد!

این عضو شــورای شهر تهران در ادامه با  اشاره به اینکه نباید این گونه 
پنداشته شود که با عمل خود بگوییم مردم عقلشان نمی رسد و ما آمدیم 
به عنوان عقل کل به شــما راه حل بدهیم، تاکید کرد: خود عقل کل پنداری 
مهم ترین مشکل مدیریت هایی است که قصد ایجاد تحول دارند، وقتی ما 
به عنوان نمایندگان مردم، حتی کمیسیون ذی ربط مان هم از این گزارش 
اطلاعی ندارد دیگر تکلیف شهروندان معلوم است! این رفتارها با شعارهایی 

که مبنی بر مشارکت مردم دادیم مغایر است.
پولیادارهکردنتهرانعاملتبعیدتهیدستانبهخارجازشهر

مسجدجامعی در ادامه جلسه به تبعات اجتماعی گران شدن زمین و 
مسکن و پولی شدن فضای شهری پرداخت و گفت: این وضع طبعاً منجر 
به طرد و تبعید تهی دستان به خارج شهر شده است، بنابراین هزینه های 
جابجایی در مجموع هزینه های خانوار ســقف بالاتری پیدا کرده است و 
ما به عنوان مدیریت کلان شهر وقتی این سختگیری ها را اجرا می کنیم، 
تســهیلاتی هم پیش بینــی کرده ایم؟ برای آمد و شــد مردم مثلا چند 
ایســتگاه مترو و اتوبوس را افزایش دادیم؟ در همین بازه ای که به مردم 
گفتیم نیایند و آمدنشــان را سخت کردیم، چه تعداد اتوبوس به ناوگان 
 حمل ونقل عمومی اضافه کردیم؟ مگر می شود با این شیوه ها شهر را اداره 

کرد؟

معاونشهردارمانندرئیسجمهورنظرسنجیمیکند!
دیگر عضو شــورای شهر تهران نیز در واکنش به گزارش ارائه شده از 
سوی معاون شهردار تهران درخصوص میزان رضایت مردم از طرح کاهش 
آلودگی هوا ، گفت: آقای پورسیدآقایی از منظر خودش نظرسنجی می کند 
و به موضوع نگاه می کند، اما به نظر می رســد این نظرســنجی ها شــبیه 
نظرسنجی های رئیس جمهور اســت و همان طور که دوست دارد موضوع 

را می بیند.
به گزارش فارس، حجت نظری افزود: بهتر اســت چند فقره از همین 
پرسش نامه ها را برای اعضای شورا می آوردید و نشان می دادید تا ببینیم چه 
کسانی با اجرای این طرح کاهش آلودگی هوا موافق بوده اند. باید در گزارش 
ارائه شده اعلام می شد که سال گذشته چقدر درآمدزایی شده است و در 

کجاها مصرف شده است.

وزیربهداشتخبرداد

شناسایی 2 میلیون و ۶۰۰ هزار بیمار جدید در طرح ملی كنترل فشارخون

فرماندهکلسپاه:

دشمن در تهدیداتش به نقطه  اشباع رسیده است

بازدید سرزده رئیس  قوه  قضائیه 
از مجتمع قضایی عدالت

انتقاد »اژه ای« از تفاوت قیمت گذاری ها 
توسط کارشناسان رسمی

شهرداریزد:
می توانیم با افزایش گردشگری

 فقر را ریشه کن کنیم

عکس: محمد علی شیخ زاده

رئیسســتادکلنیروهایمسلحگفت:
توقیفنفتکشایرانیتوسطانگلستانبدون
پاسخنخواهدماندودرصورتمقتضی،در
زمانومکانیمناسب،پاسخایناقدامذلتبار

مدنظرقرارخواهدگرفت.
سرلشکر محمد باقری رئیس ستاد کل نیروهای 
مسلح در مراسم تکریم و معارفه جانشین رئیس ستاد 
کل نیروهای مســلح، با  اشاره به بدعهدی آمریکا و 
اروپا در موضوع برجام اظهار داشت: با وجود خُلف 
وعده غرب در قبال برجام، نظام جمهوری اسلامی 
ایران یک سال صبر کرد و اجازه داد که همه مردم 
و حکومت های جهان مطمئن شوند که ما نسبت به 

تعهدات خود پایبندهستیم.
وی افزود: ایران اسلامی نشان داد که جنگ طلب 
نیست و قصد بدعهدی و تعرض به دیگران را ندارد 
و این دشــمن اســت که بدعهدی می کند؛ اما از 
اردیبهشت امســال و در دوره ای تازه، مصمم شد 
که راهبرد جدیدی با عنــوان »مقاومت فعال« را 
در پیش بگیرد؛ دوره ای که برابر تدابیر عالی رهبر 
معظم انقلاب اســلامی، دوره ای اســت که ما نه از 
جنگ می هراسیم و نه از جنگ استقبال می کنیم. 
 در این دوره، مذاکره به معنای تسلیم است؛ لذا به آن 

»نه قاطع« می گوئیم.
رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح تحریم و 
فشــارهای اقتصادی را عامل محرکی برای تلاش 
حداکثری جامعه در رسیدن به خودکفایی دانست 
و تصریح کرد: اکنون زمانی است که می توان اقتدار 
و بازدارندگی کشــور را به اوج خود رساند. در طول 
تاریــخ، هر ملتی که به خودکفایی رســیده، بر اثر 
مواجهه با مشــکلات و سختی ها بوده است؛ از این 
رو ما زمانی موفق خواهیم بود که نســبت به آنچه 
در دست بیگانگان اســت، غنی شویم و روی پای 

خود بایستیم.
باقری در ادامه با  اشاره به تأکید فرمانده معظم 
کل قوا مبنی بر پاسخگویی قاطع به تهدیدات گفت: 
نیروهای مسلح کشور گوش به فرمان ولایت، پای 
کار و دست به ماشه آماده پاسخ به موقع به هرگونه 

اقدام خصمانه دشمن هستند.
وی افــزود: به فضل الهــی و با مجاهدت های 
نیروهای مسلح، امروز به سطح مطلوبی از بازدارندگی 
دفاعی دست یافته ایم و اینکه یک پهپاد جاسوسی 
پیشرفته بلافاصله پس از تجاوز به حریم کشورمان 
ساقط می شود، هرچند لطف الهی است؛ اما این نکته 
بسیار مهم است که این پهپاد متجاوز با سلاح ساخت 

متخصصان جوان ایرانی، با کاربری و اجرای همین 
جوانــان در برابر بزرگ ترین قدرت نظامی جهان و 
در یک شب تاریک، با غافلگیریِ تمام منهدم شد و 
توجه به این مهم، منجر به تغییر محاسبات تمامی 

دشمنان می شود.
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با بیان اینکه 
انهدام پهپاد جاسوسی پیشرفته گلوبال هاوک آمریکا 
موجــب حیرت همگان به ویژه خــود آمریکایی ها 
شد، تصریح کرد: جمهوری اسلامی ایران امروز در 
حوزه های موشکی، دریایی و پدافند هوایی از اقتدار 
لازم برخوردار است و همین موضوع باعث شده که 
یکی از نقاط قوت دشمن یعنی توان هوایی و موشکی 

آن به شدت با چالش مواجه شود.
مومن، فرماندهی سرلشــکرصالحی؛

ایثارگروسختکوش
باقری توقیف یک فروند نفتکش حامل سوخت 
ایران از سوی انگلیس به اتهامات واهی در آب های 
بین المللی را اقدامی تلافی جویانه و در پاسخ به اقدام 
مستقیم، شفاف و شجاعانه نیروهای مسلح ایران علیه 
پهپاد متجاوز دشمن دانست و تأکید کرد: این اقدام 
بدون پاســخ نخواهد ماند و در صورت مقتضی، در 
زمان و مکانی مناسب، پاسخ این اقدام ذلت بار مدنظر 

قرار خواهد گرفت.
باقــری در بخش دیگری از ســخنان خود، با  
اشاره به تکریم و معارفه جانشینان پیشین و فعلی 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: مراسم امروز 
به بهانه قدردانی از تلاش های برادر بزرگوارمان امیر 
سرلشــکر »صالحی« است که سابقه درخشانی در 
فرماندهی واحدهای ارتش جمهوری اســلامی تا 
فرماندهی کل ارتش داشته اند؛ ایشان در سه مقطع 
در ســتاد کل نیروهای مسلح مسئولیت داشتند و 
 دوره اخیر نیز جانشینی رئیس ستادکل را عهده دار

 بودند. 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح افزود: سرلشکر 
صالحی حقیقتاً معلمی خوب، برادری مؤمن، معتقد، 
انقلابی، ســخت کوش، ایثارگر و صدیق برای همه 
همــکاران خود و فرمانده معظم کل قوا بودند و در 
این مدت، کمک های بزرگی را در پیشــبرد اهداف 
ستاد کل و نیروهای مسلح انجام دادند که از تلاش ها 

و زحمات ایشان قدردانی می کنیم.
در پایان این مراسم، ضمن قدردانی از تلاش های 
سرلشکر »عطاالله صالحی«، امیر سرتیپ »محمدرضا 
آشتیانی« به عنوان جانشین جدید رئیس ستاد کل 

نیروهای مسلح معرفی شد.

رئیسسابقانرژیاتمیایراندربرنامه
جهانآراازاینکهنیروهایتوانمندعلمیبا
روحیهکارجهادیازسازمانانرژیاتمیکنار
گذاشتهشدندانتقادکردوگفتقائممقاممن
نخبهایبودکهدرآنزمانجذبسازمانشد
واوازجملهکسانیبودکهموسادآرزویکوتاه
کردندستآنهاازسازمانراداشت،اینفرد

اکنونمشغولکشاورزیاست!
عباســی درباره خــروج آمریــکا از توافقنامه 
بین المللی برجام و واکنش اروپا به این مسئله گفت: 
ما برای اینکه به کشورهای تراز اول دنیا برسیم، باید 
روی پروژه هــای بزرگی که می تواند موتور محرک 
علوم دیگر باشــد، هدف گذاری کنیم که فناوری 
هسته ای از آن پروژه هاست. چرا که ساختن رأکتور 
و تولید برق، دیگر رشــته ها را هم درگیر می کند و 
ســطح همه رشته ها و دقت آنها را بالا می برد و در 
نهایت سرریز این علوم و تکنولوژی در دیگر صنایع، 
ماننــد لوازم خانگی، خودرو، صنعت هوایی و حتی 

صنعت فضایی، وارد می شود.
وی با  اشاره به اینکه آمریکا از برجام خارج شده 
و اکنون اروپایی ها می گویند به برجام پایبند هستند، 
خطاب به ظریف و روحانی گفت: شما سال ۸۲ تا ۸۴ 
با کشورهای اروپایی آلمان، فرانسه و انگلیس مذاکره 
کردید؛ این مذاکرات چه نتیجه ای جز عقب نشینی 
برای کشــور داشت؟ بگویید دســتاورد شما از آن 
مذاکرات چه بود؟ به جز اینکه عقب نشینی کردید 
و علم و فناوری کشــور را تعلیق و تعطیل کردید؟ 
حاصلش هم فرستادن پرونده ایران به شورای امنیت 
شــد که نتیجه ضعف و عقب کشیدن شما و جلو 

آمدن دشمن بود.
وی با تاکید بر اینکه اعتماد دوباره به اروپا تکرار 
همان خطاست، خاطرنشان کرد: شما پیش از این 
عنوان می کردید که اروپایی ها مانند پیکان هستند 
و ما باید سراغ بنز که آمریکا باشد، برویم! آمریکا را 
کدخدا خطاب کردید و گفتید باید ســراغ کدخدا 
برویم. خب این بنز و کدخدا رفتارش اینگونه است. 
بار دیگر می خواهید سراغ همان پیکان بروید که آنها 

هم کدخدایشان آمریکاست؟!
عباسی تصریح کرد: به حجم مبادلات تجاری 
اروپا و آمریکا دقت کنید تا میزان وابستگی آنها از نظر 
نظامی، اقتصادی و حتی اعتقادی به آمریکا را متوجه 
شوید. همه اینها یک بلوک به نام غرب را تشکیل 
داده اند. اروپایی ها خودشان آمریکا را متولد کردند. 
رئیس سابق سازمان انرژی اتمی با بیان اینکه 
علوم انســانی غربی را همین چند کشور اروپایی 
به وجود آوردند و به واسطه آن ادعای مدیریت جهان 
را دارند، گفت: ممکن است گاهی بخواهند یکدیگر را 
بالانس کنند که باید مراقب این هم باشیم که برای 
این کار از برگ ایران استفاده نکنند. ایران را مقابل 
آمریکا شاخ کنند و وقتی سهم خودشان را از آمریکا 
گرفتند، قطعا از ما عبور خواهند کرد. پس لازم است 
یک تضمین عملی از اینها بگیریم تا خسارت دهند.
عباسی با  اشاره به اینکه اروپایی ها برای نشان 
دادن حســن نیت خودشــان بایــد از همین ابتدا 
تحریم هــای بانکی را به طور کلــی بردارند و هیچ 
بانک اروپایی و وابسته اینها در کشورهای آسیایی 
و آفریقایی منعی برای کار با تجار ایرانی نداشــته 
باشــند، اظهار کرد: تحریم های آمریکا اعم از اولیه 

و ثانویــه برای بانک مرکزی و ســایر بانک ها نباید 
در دستور کار اروپا باشد.  وی به تحریم کشتیرانی  
اشاره کرد و گفت: اروپا تضمین دهد کشتی های ما 
همه جا می توانند بارگیری داشته باشند و تبادلات 
آنها محدودیتی نداشــته باشد. بیمه های مختلف 
هم نباید برای ما محدودیت ایجاد کنند و بسیاری 
مسائل دیگر هست که اروپا می تواند نسبت به آنها 
تضمین دهد و اینها چیزهای اســت که اروپا طبق 

برجام متضمن آن شده است.
عباسی در مهم ترین بخش از صحبت های خود 
از تعدیل نیرو در سازمان انرژی اتمی سخن گفت. 
تعدیل نیرویی که به صورت هدفمند صورت گرفته 
و نیروهای جوان، صاحب روحیه جهادی و خوش فکر 
را به تدریج از سازمان کنار گذاشتند. عباسی در این 
بخش از صحبت های خود تاکید کرد که این نیروها 
به آرامی و به تدریج کنار گذاشته شدند. او قائم مقام 
خود را یکی از آن نیروها عنوان کرد و او را نخبه ای 
نام برد که مانندش بسیار کم است. عباسی همچنین 
این سؤال را مطرح کرد که آیا فکر می کنید موساد 
نمی خواست دست کسانی مانند این فرد نخبه را از 
سازمان کوتاه کند؟! اما با کمال تأسف او هم اکنون 

به کار کشاورزی مشغول است.
رئیس سابق ســازمان انرژی اتمی با تاکید بر 
اینکــه ما نباید به گذشــته برگردیم، تصریح کرد: 
تاکنون ۵ ســال را از دست داده ایم. چرا باید به ۵ 
سال قبل بازگردیم؟ باید بتوانیم این ۵ سال را جبران 
کنیم و بتوانیم برای این جبران برنامه ریزی کنیم که 

این با شعار امکان پذیر نیست.
عباســی اضافه کــرد: رئیس جمهــور باید از 

رفتارهایی ماننــد اینکه نامه بزند به انرژی اتمی و 
بگوید بروید پیشران هسته ای را امکان سنجی کنید، 
پرهیز کند. اینها امکان سنجی شده، نباید به ۱۰ سال 
قبل بازگشت. این شعارها و رفتارهای نمایشی ما را 

از مسیر اصلی دور می کند. 
وی با بیان اینکه اگر به نظرات عقلای کشــور 
اهمیت می دادند، تا به آنها بگویند در رابطه با راکتور 
اراک چه کار کنید که هم حساسیت طرف مقابل 
را کم کند و در صورتی که آنها به تعهداتشان عمل 
نکردند، همیشه شما دستتان باز باشد، اظهار کرد: 
با ناشی گری که در عرصه علمی  داشتند و دائما برای 
یکدیگر کارت تبریک می فرستادند و به یکدیگر لقب 
قهرمان دیپلماســی می دادند؛ بتن ریختند و سیر 

پیشرفت های هسته ای را کند کردند.
عباســی با بیان اینکه البته بازگشت به قدرت 
هسته ای نیازمند آن است که دستگاه اجرایی افکار 
خود را عوض کند، خاطرنشــان کرد: نیروهای کار 
هستند و مستندات برای بازگشت موجود است. اگر 
فکر دولت در حوزه علم و فناوری باشد کار شدنی 
است.رئیس سابق سازمان انرژی اتمی تاکید کرد: 
شما برخورد اینها با فضای مجازی را ببینید؛ به جای 
اینکه سازنده باشند، مخرب هستند. اگر با این فکری 
که در مورد تلگرام داشتند بخواهند جامعه را اصلاح 
کنند و در مسائل هسته ای وارد شوند، هیچ گاه به 
نتیجه نخواهیم رسید. اما اگر بخواهند توان علمی 
کشور در چارچوب نظام را به خدمت بگیرند و اجازه 
فعالیت به آنان بدهند به سرعت این عقب افتادگی 
را جبران خواهیم کرد. این توانایی در کشور وجود 

دارد و ما کشور ضعیفی نیستیم.

سرلشکرباقری:

توقیف نفتکش ایرانی بی پاسخ نمی ماند
دست به ماشه آماده واكنش هستیم

رئیسسابقسازمانانرژیاتمیایران:

كسی كه موساد آرزوی ترورش را داشت، الان مشغول كشاورزی است!

پولی اداره كردن تهران عامل تبعید تهی دستان به خارج از شهر است انتقادمسجدجامعیازگزارشمعاونشهردار:

نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

ما اصلاح طلبان باید به جای رجزخوانی
مصیبت خوانی کنیم

سرویسسیاسی-
روزنامه های زنجیره ای روز گذشــته با انتشــار بیش از ۲۰ مطلب به انتقاد از سریال »گاندو« پرداختند که کیهان در 
گزارشی مجزا در این شماره به آن پرداخته است. از سوی دیگر این روزنامه های مدعی اصلاحات به بهانه غائله ۱۸ تیر ۷۸، 
به واکاوی و بررسی جنبش دانشجویی پرداخته و در تناقضی معنادار ضمن »تأکید بر لزوم استقلال خواهی دانشجویان« 
از »بهره برداری های انتخاباتی اصلاح طلبان از دانشجویان« پرده برداشتند. روزنامه آرمان امروز هم در یکی از مطالبش به 
موضوع »برجام و گام دوم« پرداخت و ضمن اعترافی هرچند دیرهنگام نوشت: »برجام فاقد ضمانت اجرایی است!«. گفتنی 
اســت روزنامه دولت نیز در مطلبی به موضوع حراج هنری تهران پرداخت و به نقل از یک اقتصاددان نوشــت: این حراج 

»تبدیل کالای فرهنگی به کالای دلالی است.«
روزنامه زنجیره ای آفتاب یزد با یکی از نمایندگان مجلس ششم مصاحبه کرده و به نقل از او آورده است: »نباید به نفع 

دولت پنهان بازی کرد« و »چهره های هزینه داده اصلاح طلب در کلان شهرها پا به میدان بگذارند«
در این مطلب آمده است: »مشکل دیگر اصلاح طلبان این است که ظرف شش سال گذشته، همه تخم مرغ هایشان را 

در سبد دولت گذاشتند و تنها به دستاورد دیپلماتیک دولت در سیاست خارجی دل خوش کردند«
این فعال سیاسی اصلاح طلب گفته است: »ناکارآمدی، سوء مدیریت و بحران فزاینده اقتصادی، مشروعیت اصلاح طلبان 
به عنوان حامی و هم پیمان دولت را در موقعیت افول و ســقوط قرار داده اســت. صحبت رجزخوانی نیســت این ایام، ایام 
مصیبت خوانی اصلاح طلبان است.« و »احیای اصلاح طلبی و بازگشت اعتبار اصلاح طلبان با پرسه زنی در دالان های قدرت 
و گدایی تأیید صلاحیت برای چهره های رده پایین ناشناس به دست نمی آید.«وی گفته است: »دولتمردان مجری قانون 
قافیه انتخابات را باخته اند و بعید می دانم در برابر زیاده خواهی ها مقاومت کند. دولت اگر اعتمادبه نفس نداشته باشد و خود 
را درگیر بده بستان های پشت پرده کرده باشد، البته نمی تواند بار مسئولیت خطیر این مهم را به دوش کشد. همان استعفای 

۲۴ ساعته ظریف همه اراده دولت در دفاع از تکالیف و اختیارات قانونی اش را به نمایش گذاشت.«
پرواضح است که مدعیان اصلاحات حالا که دیده اند قافیه را باخته و هیچ شانسی برای پیروزی در انتخابات آینده ندارند، 
لب به اعتراف و انتقاد از دولت گشــوده و از مصیبت خوانی ســخن می گویند. این در حالی است که منتقدان دولت تلگرام 
و برجام بارها متذکر گفته اند که دولت نباید همه تخم مرغ هایش را در سبد برجام بگذارند، بایسته ای که فعالین سیاسی 

مدعی اصلاحات تازه به این نتیجه رسیده اند!
پرده برداری مدعیان اصلاحات از بهره برداری های سیاسی از دانشجویان

روزنامه زنجیره ای اعتماد به گفت وگو با معاون وزیر دولت خاتمی پرداخته و به نقل از او آورده است: »فعالان اصلاح طلب 
دانشجویی گلایه داشتند که اتحادیه های رقیب که عمدتاً در دوره احمدی نژاد ساماندهی شده اند، به هیچ یک از تشکیلات 
اصلاح طلب اجازه حضور و فعالیت نمی دهند و دولت هم همراهی لازم را ندارد. هرچند به هرحال اوضاع به نســبت دولت 

احمدی نژاد، به مراتب بهتر شد و اجازه فعالیت بیشتر از گذشته به دانشجویان داده شد.«
در بخشی از این گفت وگو آمده است: »بخشی از تشکل های فعال هم که در قضیه انتخابات ریاست جمهوری چه در 
دوره نخست و چه در دوره دوم نقشی مؤثر ایفا کرده و بسیار هم فعال بودند و در افزایش آرای روحانی و به صحنه آوردن 
مردم، مؤثر بودند عقب نشســتند چراکه طبیعتاً انتظار داشتند نوع رویکرد دولت به فعالیت های دانشجویی همدلانه تر و 
با حمایت های بیشــتری دنبال شود اما بخشــی از این انتظارات برآورده نشد.«در این گفت وگو که مصاحبه شونده علناً از 
بهره برداری های سیاسی از دانشجویان و جنبش دانشجویی در انتخابات پرده برداشته و به نوعی به این واقعیت تلخ اعتراف 
کرده اســت به این تناقض پاســخ نداده که چگونه مدعیان اصلاحات از طرفی می گویند که دانشجو باید آزاد و مستقل از 
احزاب و جریانات سیاسی باشد و از طرفی معتقدند دانشجو باید پیاده نظام و مهره های سیاسی احزاب در انتخابات باشند؟

گفتنی است، مصاحبه شونده که معاون وزارت علوم در دولت خاتمی بوده و ادعا می کند »اتحادیه های رقیب فعالان 
دانشجویی اصلاح طلب اجازه فعالیت به دیگران نمی دهند«، چرا پاسخ نمی دهد که در دوران اصلاحات، چگونه تشکل های 

مذهبی در دانشگاه ها را تحت فشار قرار داده و انجمن های اسلامی دانشجویان را به انحراف کشانده و استحاله کردند.
اعتراف دیرهنگام مدعیان اصلاحات؛ برجام فاقد ضمانت اجرایی است!

روزنامه آرمان در سرمقاله شماره دیروز نوشت: »متأسفانه ضمانت اجرایی موثری در این زمینه که اگر یکی از اعضای 
برجام تخلف کرد برای طرف دیگر چه امکانی وجود دارد خیلی به درستی تعریف نشده و تضمین مناسبی برای آن وجود 
ندارد. تنها ماده ۳6 برجام است که تا حدودی مکانیسم اختلافات را در آنجا تعریف کرده است. به عنوان مثال اگر ایران بخواهد 
با این مسئله حقوقی برخورد کند می بایستی از طریق این مکانیسم پیش رود، اما چون ممکن است تهران از برخوردهای 

حقوقی در چارچوب برجام خیلی پاسخ نگیرد، ظرفیت های مناسبی تعریف نشده تا به احقاق حقوق ایران منجر شود«.
در سال ۹۴ منتقدان با دلایل فنی و کارشناسی تاکید کردند که به دلیل اینکه در برجام از طرف مقابل تضمینی گرفته 
نشده است و اجرای تعهدات همزمان و متوازن نیست، این روند به اقدامات یکطرفه از سوی ایران ختم شده و دستاوردی 
برای کشــورمان در پی نخواهد داشــت. اما دولتمردان و مدعیان اصلاحات بدون هیچ پاسخ کارشناسی، منتقدان را آماج 
فحاشی قرار دادند.حال با سپری شدن قریب به ۴ سال از امضای برجام و خسارت ها و فرصت سوزی هایی که این توافق در 

پی داشت، مدعیان اصلاحات تازه به حرف منتقدان رسیده و اذعان دارند که برجام فاقد ضمانت اجرایی است.
گفتنی اســت طیف مدعی اصلاحات و برخی دولتمردان، پیــش از این امضای وزیر خارجه آمریکا را تضمین برجام 

نامیده بودند!
مدعیان اصلاحات و تأکید بر لزوم استقلال خواهی دانشجویان!

روزنامه سازندگی در یادداشتی به قلم عبدالله مؤمنی، دبیر سابق تشکیلات طیف مدرن تحکیم وحدت به غائله ۱۸ 
تیر ۷۸ پرداخته و نوشــته اســت: جریان دانشجویی و انجمن های دانشجویی باید بپذیرند که مانند احزاب دارای کارکرد 
سیاسی به مفهوم تصاحب قدرت نباید باشند و برنامه ای برای ورود به عرصه قدرت نداشته باشند. اینکه اصولاً هویت این 
جریانات دانشجویی از هویت احزاب و سازمان های رسمی معطوف یه قدرت باید جدا و مستقل باشند نیز از الزامات ایفای 
نقش مســتقل و داوطلبانه دانشــجویی است.در ادامه این مطلب آمده است: »مراد از استقلال ...استقلال از تأثیرپذیری از 
اپوزیسیون نیز هست؛ به دیگر سخن مراد از استقلال؛ مستقل شدن از اعمال نظر و مداخله پوزیسیون و اپوزیسیون است.«
مراد نویسنده معلوم الحال در این مطلب، تأکید بر لزوم استقلال جنبش دانشجویی از احزاب و جریانات سیاسی و البته 
به قول خودش پوزیسیون و اپوزیسیون است. ولی وی به این پاسخ نداده که غائله سازان ۱۸ تیر ۷۸ چه کسانی بودند؟ مگر 
نه این است که موسوی لاری وزیر کشور و مصطفی تاجزاده معاون سیاسی وی از دولت و گروه های اپوزیسیون در خارج 
از کشور بر موج احساسات دانشجویی سوار شده بودند تا در برابر نظام و رهبری، لایه گروه های فشار را برای اصلاح طلبان 
رادیکال تشکیل دهند؟ مگر نه این است که انجمن های اسلامی طیف مدرن تحکیم وحدت که نویسنده در آن نقش داشته 
از همان ســال های ۷۸ تاکنون به باشگاه سیاســی احزاب و جریانات مدعیان اصلاحات تبدیل شده اند؟ نمونه اش افرادی 
اســت که روزگاری عضو تشــکل های دانشجویی منحرف بوده و با زدو بندهای سیاسی با احزاب و جریانات سیاسی سر از 
لیســت نجومی بگیرانی در آورده که اخیراً نامشان افشا شده است؟ذکر این نکته نیز ضروری است؛ مدعیان اصلاحات که 
بر لزوم استقلال خواهی دانشجویان تأکید می کنند برخلاف ادعاهایشان، در عمل نشان داده اند که تحقق اهداف و مقاصد 
سیاسی شان از رهگذر نفوذ در تشکل های دانشجویی می گذرد چه آنکه در اکثر تجمعات و اعتراضات دانشجویی همواره 

ردپای آنها مشهود و آشکار بوده است.
حراج تهران، تابلوی سهراب سپهری و آپارتمان میرداماد!

روزنامه ایران دیروز در مطلبی با عنوان تأمل برانگیز »حراج تهران مقدمه ورود هنر ایران به بازارهای جهانی اســت« 
نوشــت: »باید دید که ارزش واقعی کدام یک از مصارف مردم ما می تواند به پای هنر برســد، در حالی که هنر هنوز ارزش 
واقعی اش را کسب نکرده است. تازه سهراب سپهری چه بخواهیم چه نخواهیم چهره ملی هنر ما شده است. آن هم به چند 
دلیل. اول اینکه یک انسان معنوی بوده و عرفان خودش را داشته و شعر و نقاشی داشته و سلبریتی هم نیست. یک انسان 
خلاق و با فرهنگ است که چهره ملی تجسمی ما شده و اهل کاشان هم هست نه اهل شمال تهران! اکنون قیمت تابلوی 
او به ۵ میلیارد تومان رســیده آن هم بعد از ۴۰ ســال که از فوت او می گذرد. با ۵ میلیارد تومان یک آپارتمان در خیابان 
میرداماد نمی دهند. یعنی بزرگ ترین چهره تجسمی ما هنوز به اندازه ارزش یک آپارتمان هم نرسیده است.« کسی که هنر 
را با ریال و دلار و سنگ و آجر و آهن می سنجد، جار می زند که هیچ درکی از ماهیت هنر و ساحت معنایی آن ندارد. مایه 

تأسف است که نویسنده، مشاور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی هم هست.
کارکرد حراج تهران، تبدیل کالای فرهنگی به کالای دلالی است

روزنامه دولت در گزارشی درخصوص حراج تهران به نقل از یک اقتصاددان و استاد دانشگاه در پاسخ به اینکه آیا حراج 
تهران در زمره اقتصاد فرهنگ و هنر است و آیا برای کشورسرمایه آور است؟ آورده است: »این حراج در واقع به دلال بازی و 
تبدیل محصولات و کالاهای فرهنگی به کالاهای دلالی کمک می کند و نقشش در همین حد است. نقشی که در اقتصاد 
واقعی باعث جابه جایی ثروت و انتقال آن می شود و معمولاً کسانی که در چنین بازارهایی خرید و فروش می کنند، به ثروت 
آنها افزوده می شود و جابه جایی درآمد صورت می گیرد؛ البته نه به نفع هنرمند یا هنرمندان جزء، بلکه به نفع مالکان آثار. 

بخشی از آثار محصولات تجسمی که شرکت می کنند ساختار انحصاری دارند و رقابت کامل اصلًا به وجود نمی آید.«
این استاد دانشگاه در ادامه اظهاراتش به روزنامه ایران می گوید: »پایین ترین سطح این است که خود هنرمند محصولش 
را عرضه کند. یعنی چون هنرمندانِ جزء شناخته شده نیستند گالری دارها آثارشان را با قیمت پایین می خرند و آنها با قیمت 
بالاتری به مجموعه دار می فروشند و آنها هم برای آن ارزش نمادین قائل می شوند و با قیمت بالاتری اثر را می فروشند و آن 
را تبدیل به اثری نفیس می کنند تا محصولات نفیس بین خودشان دست به دست شود و جابه جایی ثروت است که به نفع 
اینها و ساختار انحصاریشان صورت می گیرد. ولی اگر خارجی ها به حراج بیایند و خرید کنند، موضوع فرق می کند و این به 

نفع اقتصاد کشور است. در غیراین صورت جابه جایی ثروت است بین دلالان.«

معاونبینالمللمرکزدانشجوییحقوقبشرایراندرتماستلفنیباسفیرایراندرنیجریهضمنابرازنگرانی
دربارهوضعیتشیخزکزاکیخواستارپیگیریهرچهبیشتردراینبارهشد.

ســامان نیازی، معاون امور بین الملل مرکز دانشــجویی حقوق بشر جمهوری اسلامی ایران )صلح زیبا( در تماسی تلفنی 
با مرتضی رحیمی ســفیر جمهوری اسلامی ایران در نیجریه ضمن ابراز نگرانی درخصوص وضعیت شیخ زکزاکی، از اقدامات 
انجام شده سفارت ایران استفسار و خواستار پیگیری هرچه بیشتر در این خصوص شد.وی در این تماس تلفنی افزود: نهادهای 
حقوق بشری نگران وضعیت سلامتی شیخ زکزاکی هستند و به نتایج اقدامات دیپلماتیک دستگاه دیپلماسی و سفارت جمهوری 

اسلامی ایران در نیجریه چشم دوخته اند.
نیازی در ادامه با بیان اینکه اخیراً موسسه حقوق بشر صلح زیبا نامه ای به گوتیرش دبیرکل سازمان ملل متحد درخصوص 
وضعیت شیخ زکزاکی و یادآوری وظایف دبیرکل، به قلم و امضاء معاون حقوقی ارسال کرده است، اظهار داشت: قطعاً اقدامات 
دیپلماتیک و رسانه ای هماهنگ و حساب شده، می تواند برای حل این مناقشه مفید باشد.وی در این تماس تلفنی از اقدامات 

صورت گرفته دیپلماتیک سفارت، از مرتضی رحیمی سفیر جمهوری اسلامی ایران در نیجریه قدردانی کرد.
مرتضی رحیمی در پاسخ به سخنان نیازی اظهار داشت: تاکنون اقدامات متعدد و خوبی برای آزادی و درمان شیخ ابراهیم 

زکزاکی و همسرش از سوی طرف های مختلف انجام شده است.
وی ادامه داد: سفارت جمهوری اسلامی ایران نیز در چارچوب روابط سیاسی دو کشور و براساس دستورالعمل های وزارت 
امور خارجه در همین راستا گام های فشرده و مفیدی برداشته و با جهات مختلف در تماس و گفت وگو بوده است. سفیر ایران 
افزود: در نتیجه این گفت وگوها و اقدامات مقامات نیجریه ای با پذیرش یک تیم پزشکی برای معاینه شیخ و همسرش گامی 
مؤثر در جهت فراهم کردن زمینه معالجه آنها براساس تشخیص تیم پزشکی در خارج از نیجریه برداشته اند که مورد استقبال 
جمهوری اسلامی نیز قرار گرفت. بر مبنای اطلاعات منتشره هم اکنون چندی است که تیم پزشکی گزارش آن را داده و وکلای 
شیخ آن را تنظیم کرده تا به دادگاه ارائه کنند.رحیمی تصریح کرد: وکلای شیخ زکزاکی، فرزند شیخ و دیگران دنبال تشکیل 
هر چه ســریعتر دادگاه هســتند تا گام بعدی که رأی به آزادی شیخ و همسرش برای درمان در خارج از کشور است برداشته 

شود.  انتظار می رود با پیگیری های جاری این امکان هرچه زودتر فراهم شود.

سفیرایراندرنیجریه:

 اقدامات خوبی برای آزادی شیخ زكزاكی انجام شده است


